

聯合書院領袖訓練學會十周年慶祝晚宴 4/3/2010

United College Leadership Training Society 10th Anniversary Dinner



院長馮國培教授(右)致送紀念品予嘉賓講者香港律師會會長王桂壠校友(77/歷史)。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (right)

presented souvenirs to guest speaker, Mr Huen Wong (77/HIS), President of the Law Society of Hong Kong.



歷屆領袖訓練學會會員與嘉賓大合照。

A grand group photo of guests and all former and current members of Leadership Training Society.

聯合書院 2010 年周年研討會—

「三通後兩岸四地的新形勢」 5/3/2010

2010 Annual Workshop of United College—“Mainland China ~ Hong Kong ~ Macau ~ Taiwan: A Post—San Tong (三通) Development”

左起：大會主持書院資深導師黃鉅鴻教授、亞太台商聯合總會總會長潘漢唐先生、一國兩制研究中心總裁張志剛先生及亞洲周刊總編輯邱立本先生主持問答環節。

From left: Professor Jeremiah K H Wong, Moderator of the Workshop cum Senior College Tutor, United College, Mr Alexander Pann, Chairman of the Asia Pacific Taiwan

Federation of Industry and Commerces, Mr Cheung Chi-kong, Executive Director of the One Country Two Systems Research Institute and Mr Yau Lop-poon, Editor-in-Chief of Yazhou Zhoukan conducted the Question and Answer Session.



周年研討會後各位嘉賓合照。

A group photo of all guests taken after the workshop.

健康聯合人系列—健康講座

講題：「工作有效率，你我都可以」

Health Series — Health Talks

Topic: "Optimising Work Efficiency".

12/3/2010



院長馮國培教授(左)致送紀念品予曾瑞萍女士(中)，由書院生活委員會主席陳鷹強教授陪同。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (left) presented a souvenir to Ms Chang Sui-ping Vicky (centre), accompanied by Professor Chan Ying-keung, Chairman of the College Life Committee.

與高錕教授同行中大步行籌款日 14/3/2010

“Walk with Professor Kao” CUHK Walkathon



約二百位聯合書院教職員、校友及學生參與步行籌款日。

About 200 staff members, alumni and students of United College participated in the walkathon.



聯合書院步行隊伍浩浩蕩蕩從嶺南體育館開始出發。

The walking team of United College set off with great strength and spirit from the Lingnan Stadium.



聯合書院步行隊伍於終點林蔭大道合照。

The walking team of United College posed a group photo at the finishing point, the University Mall.